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مدیرعامل شرکت توانیر: 

دقیقه   ۲۰ هر  برنامه،  »براساس  اینکه  بیان  با  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
مصرف بیش از حد الگو منجر به قطع برق یک ساعته مشترکان پرمصرف 
اجرا  هوشمند  کنتورهای  از  استفاده  با  محدودیت ها  این  می شود«، گفت: 

می شود تا برق به همه هموطنان به صورت عادلانه برسد.
از  پس  داشت:  اظهار  توانیر،  شرکت  مدیرعامل  رجبی مشهدی،  مصطفی 
ارسال پیامک های هشدار برای مشترکان پرمصرف که به اخطارهای داده 

شده توجهی نکنند، مشمول قطع برق می شوند. 

 به گزارش ایلنا، وی افزود: براساس برنامه، هر ۲۰ دقیقه مصرف بیش از 
حد الگو منجر به قطع برق یک ساعته مشترکان پرمصرف می شود.

کنتورهای  از  استفاده  با  محدودیت ها  این  کرد:  تصریح  مشهدی  رجبی   
برسد  عادلانه  صورت  به  هموطنان  همه  به  برق  تا  می شود  اجرا  هوشمند 
برق  در مصرف  تا  اداری خواسته شده  و  تجاری  خانگی،  مشترکان  از  و 
صرفه جویی کنند. وی خاطرنشان کرد: روز گذشته در تهران بزرگ، برق 

حدود ۷۰۰ بانک به دلیل مصرف بیش از الگوی تعیین شده قطع شد.

معاون پرستاری وزارت بهداشت: 

نسبت پرستار به تخت بیمارستانی 
در ایران پایین تر از دنیا

بهداشت  وزارت  پرستاری  معاون 
کمبود  از  انتقاد  با  همچنین 
در  انسانی  نیروی  استانداردهای 
حاضر  حال  در  افزود:  کشور، 
تخت  به  پرستار  نسبت  میانگین 
است،   ۰.۹۵ از  کمتر  کشور  در 
که بسیار پایین تر از استانداردهای 
در  کمبود  این  است.  جهانی 

هرمزگان،  نظیر  استان هایی 
خوزستان  و  بلوچستان  و  سیستان 

نگران کننده تر است.
بهداشت  وزارت  پرستاری  معاون 
حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با 
تخت  به  پرستار  نسبت  میانگین 
است،   ۰.۹۵ از  کمتر  کشور  در 
استانداردهای  از  پایین تر  بسیار  که 
کمبود  این  گفت:  است،  جهانی 
هرمزگان،  نظیر  استان هایی  در 
خوزستان  و  بلوچستان  و  سیستان 

نگران کننده تر است.
عباس  دکتر  ایسنا،  گزارش  به   
عبادی در هشتاد و چهارمین اجلاس 
اشاره  با  کشور  پرستاری  مدیران 
در  سلامت  نظام  بی بدیل  نقش  به 
دفاع از سلامت مردم علی رغم تمام 
مشقات، گفت: پرستاران، پزشکان، 
پیراپزشکان و دیگر کارکنان حوزه 
مقدم خدمت رسانی  در خط  سلامت 
هستند و با وجود گلایه ها، هر زمان 
که پای مردم و کشور در میان باشد، 
همه چیز را فراموش می کنند و پای 

کار می ایستند.
بهداشت،  وزارت  پرستاری  معاون   
در بخش دیگری از سخنانش خطاب 
نشست،  این  در  محلی  مسئولان  به 
محلی  مسئولان  کاش  ای  گفت: 
زحمات  و  نقش  حضور  استانی  و 
پرستاران و نظام سلامت را از زبان 
خود آنان بشنوند. ما بار ناترازی های 
دیگر حوزه ها را به دوش می کشیم؛ 
سوء  پیامدهای  تا  هوا  آلودگی  از 

مدیریت در حمل ونقل و غذا.
 وی با بیان اینکه نقش مردم به عنوان 
سومین ضلع مثلث سلامت، کمتر در 
گرفته  قرار  توجه  مورد  سخنرانی ها 
امکانات،  تمام  کرد:  تاکید  است، 
آموزش ها و زیرساخت های درمانی 
با هزینه مردم فراهم شده و اگر مردم 
نه جایگاهی  و  ما هستیم  نه  نباشند، 

دفاع  یعنی  از پرستاران  دفاع  داریم. 
از مردم؛ پرستار بی انگیزه، مردم را 

آسیب پذیر می کند.
مراقبت  اهمیت  بر  تاکید  با  او   
عالمانه،  عاشقانه،  پرستاری 
گفت:  جامع،  و  ایمن  اخلاق مدار، 
سایر  از  متمایز  حرفه ای  پرستاری 
حرفه ای  است؛  سلامت  گروه های 
معنا  نباشد،  آن  در  عشق  اگر  که 
باسواد،  توانمند،  باید  پرستار  ندارد. 
بااخلاق و دارای اعتمادبه نفس باشد.

بهداشت  وزارت  پرستاری  معاون   
کمبود  از  انتقاد  با  همچنین 
در  انسانی  نیروی  استانداردهای 
حاضر  حال  در  افزود:  کشور، 
در  تخت  به  پرستار  نسبت  میانگین 
کشور کمتر از ۰.۹۵ است، که بسیار 
جهانی  استانداردهای  از  پایین تر 
استان هایی  در  کمبود  این  است. 
نظیر هرمزگان، سیستان و بلوچستان 

و خوزستان نگران کننده تر است.
بهداشت،  وزارت  اعلام  بنابر   
محیط  ایجاد  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
پرستاران، هشدار  برای  روانی  ایمن 
و  درون حرفه ای  خشونت  داد: 
جدی  موانع  از  یکی  بین حرفه ای 
است.  شده  عدالت درک  تحقق  در 
متأسفانه نیروها از مدیران خود بیش 
از سایر گروه ها گلایه دارند. مدیران 
شفقت  با  همراه  و  پدرانه  نگاه  باید 

داشته باشند.
مسئولان  زحمات  از  پایان،  در  او   
و  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه 
میزبانی  بابت  مربوطه  معاونت های 
شایسته اجلاس تقدیر کرد و گفت: 
فراموش شده  ظرفیت های  از  باید 
و  بهداشت  حوزه  در  پرستاری 
مراقبت مبتنی بر جامعه بهره مند شد 
و با تقویت پزشکی خانواده، از توان 
زندگی  سبک  اصلاح  در  پرستاران 
مردم و ارتقای شاخص های سلامت 

بهره برد.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

وی با اشاره به اصلاح الگوی مصرف در بین مردم، تاکید کرد: البته در 
موضوع  به  باید  می دانیم  نیرو  وزارت  متوجه  که  موضوعاتی  تمام  کنار 
مدیریت مصرف توسط مردم هم توجه داشت. سه درصد مصرف کنندگان 
در تهران به دلیل بدمصرفی، 4۰ درصد هزینه برق را پرداخت می کنند. 
به همین منظور وزارت نیرو اعلام کرده که سامانه های پیامکی خود را 
فعال تر کرده تا برای مدیران ساختمان ها و افراد پیامک هشدار پرمصرفی 

انرژی صادر کند.
نیرو  وزیر  از  را  قول  این  گفت:  تهران  استان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
گرفتیم که دیگر الگوی یکسانی را برای خاموشی رعایت شود و مقرر 
شد تا برق های منطقه ای بیش از دو ساعت مجاز به قطع برق مشترکین 

نباشند و قطعی ها بین ساعت ۹ صبح تا ۱۹ انجام گیرد.
 علی یزدی خواه رئیس مجمع نمایندگان استان تهران ضمن توضیح جلسه 
دیروز، با وزیر نیرو و برخی دیگر از مسئولین این وزارتخانه گفت: امروز 
4 ساعت جلسه با وزیر نیرو داشتیم که در این جلسه عملکرد وزارت نیرو 
در تأمین برق پایدار برای منازل، صنوف، صنایع و کشاورزی مورد بحث 

و بررسی قرار گرفت.
 به گزارش تسنیم، وی افزود: در این جلسه ضمن مقایسه تطبیقی وضعیت 
تأمین برق در این ایام با سال گذشته که قطعی برق بسیار کمتر بود، بحث 
اورهال کردن  متوجه  را  مشکلات  از  بخشی  نیرو  وزارت  مسئولین  شد. 
نیروگاه هایی می دانستند که هنوز در مدار تولید قرار نگرفته اند که باید تا 

قبل از آغاز پیک گرما در خرداد ماه این تعمیرات به اتمام برسد.
 یزدی خواه با اشاره به کمبود آب در سال جاری گفت: با توجه به کمبود 
نیروگاه های برق آبی هم محدود شده  نذورات آسمانی، ذخیره آب در 
و این موضوع هم خود عاملی شده که در عین کمبود آب شرب برای 
نیروگاه های  در  برق  تولید  با مشکل کاهش  مختلف  در شهرهای  مردم 
کشور نیز مواجه شویم.وی ضمن اشاره به بی عدالتی در خاموشی مناطق 
مختلف کشور خاطرنشان کرد: یکی از اعتراضات ما در جلسه امروز نحوه 
خاموشی در استان های مختلف کشور است.  ما خودمان از نزدیک شاهد 
بی عدالتی در خاموشی های استان تهران بوده ایم. این قول را از وزیر نیرو 

گرفتیم که دیگر الگوی یکسانی را برای خاموشی رعایت شود و مقرر 
شد تا برق های منطقه ای بیش از دو ساعت مجاز به قطع برق مشترکین 

نباشند و قطعی ها بین ساعت ۹ صبح تا ۱۹ انجام گیرد.
 رئیس مجمع نمایندگان استان تهران در ادامه گفت: زمانی که برق قطع 
این شد که  می شود همه مردم دچار معضلات مختلف می شوند. قرار بر 
مورد  نیز  مجلس  غیرعلنی  جلسه  در  خاموشی ها  موضوع  آینده  هفته  در 

بررسی قرار گیرد.
البته  تاکید کرد:  بین مردم،  الگوی مصرف در  به اصلاح  اشاره  با   وی 
در کنار تمام موضوعاتی که متوجه وزارت نیرو می دانیم باید به موضوع 
مدیریت مصرف توسط مردم هم توجه داشت. سه درصد مصرف کنندگان 
در تهران به دلیل بدمصرفی، 4۰ درصد هزینه برق را پرداخت می کنند. 
به همین منظور وزارت نیرو اعلام کرده که سامانه های پیامکی خود را 
فعال تر کرده تا برای مدیران ساختمان ها و افراد پیامک هشدار پرمصرفی 

انرژی صادر کند.
 یزدی خواه در پایان ضمن اشاره به میزان ناترازی برق در کشور گفت: 
ناترازی برق در کشور ۲۰ هزار مگاوات است که با اعمال خاموشی ها 
تنها ۵ هزار مگاوات عقب هستیم. مدیریت مصرف می تواند تمام مشکل 
ناترازی در کشور را حل کند. اگر مدیریت مصرف صورت نگیرد هر 

چقدر هم نیروگاه ایجاد کنید باز هم حریف مصرف نمی شوید.

آیت الله اعرافی مطرح کرد؛قول وزیر نیرو برای اجرای الگوی یکسان خاموشی: 

نظر حوزه علمیه و مراجع تقلید درباره 
مذاکرات غیرمستقیم ایران و آمریکا

برگزاری دروس خارج تحقیقی در زمینه رمزارزها 

طی دو سال گذشته

نایب رئیس مجلس خبرگان رهبری 
علمیه  حوزه  و  مراجع  نظر  درباره 
با  غیرمستقیم  مذاکرات  درخصوص 

آمریکا توضیحاتی ارائه کرد.
نائب  اعرافی  علیرضا  آیت الله 
در  رهبری  خبرگان  مجلس  رئیس 
درباره  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو 
درباره  تقلید  مراجع  و  حوزه  نظر 
و  ایران  غیرمستقیم  مذاکرات 
آمریکا گفت: نظر ما همان است که 
رهبری ترسیم کرده اند و نباید افراط 
و  زیاد  نه خوشبینی  تفریط کرد،  و 
با آمادگی  باید  و  داشت  بدبیینی  نه 
و استقامت و استواری مسیر را طی 
خبرگان  مجلس  رئیس  کنند.نایب 
رهبری در پاسخ به این سؤال که با 
توجه به روز افزونی استفاده از رمزها 

و تاکیدات رهبری درخصوص ورود 
در  فقهی  موضوعات  درباره  حوزه 
حوزه رمزارز آیا حوزه در این زمینه 
داشته  برنامه ریزی  و  کرده  ورود 
چهار  الی  سه  تاکنون  گفت:  است، 
زمینه  این  در  تحقیقی  خارج  درس 
شده  برگزار  گذشته  سال  دو  طی 
است دو الی سه جلد کتاب در این 
زمینه از سوی حوزه منتشر شده است 

و این روند ادامه دارد.
آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
کاهش  در  می تواند  اقدامات  این 
باشد،  مؤثر  حوزه  این  مشکلات 
زمینه  این  در  می تواند  قطعاً  گفت: 
نشان  را  افق هایی  و  باشد  راهگشا 
دهد. کارهای مطالعاتی در این زمینه 

مستمراً در حال پیگیری است.

رئیس کمیسیون بازرگانی اتاق بازرگانی استان:

سهم فارس در حمل و نقل ریلی کشور 
اندک است

رئیس  و  نمایندگان  هیئت  عضو 
بازرگانی  اتاق  بازرگانی  کمیسیون 
دلیل  به  فارس  استان  فارس گفت: 
ضعف زیرساخت های ریلی، از سهم 
کشور  ریلی  حمل ونقل  در  اندکی 

برخوردار است.
شرفی  سهراب  ایسنا،  گزارش  به 
اتاق  بازرگانی  کمیسیون  جلسه  در 
بررسی  موضوع  با  فارس  بازرگانی 
استان  ریلی  نقل  و  حمل  مشکلات 
هادی نژاد،  حضور  با  که  فارس 
آهن  راه  بازرگانی  مدیرکل 
سایر  و  ایران  اسلامی  جمهوری 
برگزار  اتاق  این  در  آن  اعضای 
مؤثر،  خطوط  نبود  کرد:  بیان  شد، 
و  ملی  شبکه های  به  اتصال ضعیف 
موجب  باری،  ایستگاه های  کمبود 
افزایش  و  اقتصادی  توسعه  کندی 
هزینه های حمل ونقل در استان شده 

است.
تا  فارس  استان  فاصله  افزود:  وی 
مرزهای کشور زیاد است و بهترین 
استفاده  و  راه آهن  کالا  حمل  راه 
احداث  البته  است،  ریلی  از خطوط 
بارانداز و ایجاد فضای دپو کالا از 
فارس  استان  نیازهای  اساسی ترین 
است و متمرکز شدن در یک سایت 

باعث بهبود فرایند خواهد شد.
شرفی با بیان اینکه از ابتدا سیاست 
شهرک های  پروژه های  اجرای 
و  مکان یابی  بحث  در  صنعتی 
گفت:  است،  بوده  اشتباه  جانمایی 

احداث شهرک های صنعتی  معمولًا 
بین المللی  جاده های  کنار  در  باید 
جایگاه  باشد.  ریلی  خطوط  و 
نه  شیراز  بزرگ  صنعتی  شهرک 
از نظر مکانی و نه از نظر امکانات 

به درستی دیده نشده است.
شهرک  اگر  کرد:  اضافه  وی 
شیراز  پالایشگاه  روبه روی  صنعتی 
احداث شده بود، هم در کنار جاده 
بود، هم  ریلی  بین المللی و هم خط 
از نظر آب در مسیر خط آب رسانی 
نظر  از  هم  بود،  درودزن  سد 
منازل  احداث  جهت  آب وهوایی 
و  بود  مناسب  کارگران  مسکونی 
باربری  سایت  احداث  زمینه  هم 

فراهم می شد.
اتاق  نمایندگان  هیئت  عضو 
استان  داد:  ادامه  فارس  بازرگانی 
تجارت  مرکز  عنوان  به  فارس 
توسعه  به  مبرم  نیاز  کشور  جنوب 
حمل ونقل  خصوص  در  ریلی 
وجود  با  اما  دارد  سنگین  کالاهای 
بروکراسی و قوانین دست وپاگیر و 
غیرکارشناسی تاکنون به این هدف 

نرسیده ایم.
در  باید  اینکه  بر  تأکید  با  شرفی 
کنیم،  تلاش  قوانین  پالایش  جهت 
سرمایه های  کشور  در  گفت: 
فراوانی داریم، اما نیازمند بسترسازی 
و داشتن دانش اقتصادی هستیم. باید 
از فرار سرمایه جلوگیری کنیم و از 

سرمایه گذاران استقبال کنیم.

قائم مقام سازمان جهادکشاورزی استان فارس:

فارس رتبه اول تولید گوشت ماهی خاویاری 
و خاویار در کشور را داراست

جهاد  سازمان  رئیس  مقام  قائم 
به  اشاره  با  فارس  استان  کشاورزی 
حوزه  در  استان  شاخص  اقدامات 
گفت:  آبزیان  امور  و  شیلات 
فارس رتبه اول تولید گوشت ماهی 
را  کشور  در  خاویار  و  خاویاری 

دارد.
به گزارش ایسنا، علیرضا واحدی پور 
نمایشگاه  نوزدهمین  حاشیه  در 
تخصصی دام، طیور و دامپزشکی و 
شیلات،  نمایشگاه  ششمین  همچنین 
آبزیان و تجهیزات و صنایع وابسته 
در شیراز با بیان اینکه تلفیق دانش 
تولیدکنندگان  تجربه  و  کارشناسان 
بسزایی  نقش  فارس  استان  فهیم 
کشور  غذایی  امنیت  تأمین  در  را 
با  فارس  گفت:  است،  زده  رقم 
تن  میلیون   ۱4.۵ به  قریب  تولید 
از  یکی  کشاورزی،  محصولات 

قطب های کشاورزی کشور است.

با  فارس  استان  کرد:  تصریح  وی 
تولید بیش از یک میلیون تن انواع 
به  محصولات دامی پروتئینی موفق 
کسب رتبه چهارم کشوری در این 

حوزه شده است.
جهاد  سازمان  رئیس  مقام  قائم 
کرد:  بیان  فارس  استان  کشاورزی 
تولید  مرکز  بزرگترین  راه اندازی 
پنج  تولید  با  کشور  غذایی  جلبک 
اسپرولینا  هزار کیلوگرم ریزجلبک 

از دیگر موفقیت های فارس است.
وی با اشاره به اینکه در این رویداد 
و  علمی  دستاوردهای  جدیدترین 
اجرایی به منصه ظهور گذاشته شده 
است، تصریح کرد: نمایشگاه فضای 
مناسبی برای همدلی و تعامل بیشتر 
ذیربطان و ذینفعان بخش کشاورزی 
مسیر  در  بتوانیم  تا  می کند  فراهم 
کشور  کشاورزی  بخش  تعالی 

گام های موثری برداریم.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس از برنامه ریزی برای 
توسعه نیروگاه های خورشیدی فارس خبر داد و گفت: در راستای توسعه 
نیروی برق  پایدار، شرکت توزیع  تأمین برق  انرژی های تجدیدپذیر و 
استان فارس گامی بلند برداشته و ۶ مزرعه خورشیدی جدید با مجموع 

ظرفیت ۶ مگاوات تا تابستان سال جاری به بهره برداری خواهند رسید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت توزیع نیروی 
جمله  از  فارس  استان  اینکه  بیان  با  فارس حمیدرضا جلایر  استان  برق 
افزود:  است،  انرژی خورشیدی در کشور  توسعه  پیشگام در  استان های 
این پروژه ها که با مشارکت فعال بخش خصوصی در حال اجرا می باشند، 
در سه شهرستان اقلید، آباده و فسا، به مرحله بهره برداری خواهند رسید.

بهره برداری  تصریح کرد:  فارس  برق  نیروی  توزیع  مدیرعامل شرکت 
از این ۶ مزرعه خورشیدی، نه تنها به تأمین برق پایدار کمک می کنند، 
بلکه فرصت های شغلی جدیدی را نیز در مراحل ساخت و بهره برداری 

ایجاد خواهند کرد.
پانل های  از  هرکدام  که  خورشیدی،  مزارع  این  شد:  یادآور  وی 
فتوولتائیک پیشرفته برای جذب نور خورشید و تبدیل آن به الکتریسیته 
استان کمک  تولید برق  افزایش ظرفیت  به  تنها  نه  بهره می برند،  پاک 
می کنند، بلکه گامی مؤثر در جهت کاهش اتکا به منابع انرژی فسیلی و 

آلاینده محسوب می شوند.

با اشاره به اهمیت مشارکت بخش خصوصی  این مقام مسئول همچنین 
در این زمینه افزود: همکاری نزدیک با سرمایه گذاران بخش خصوصی، 
کلید تسریع در توسعه زیرساخت های انرژی پاک در کشور است و ما 

از این همکاری ها استقبال می کنیم.
جلایر خاطرنشان کرد: وزارت نیرو با هدف کاهش ناترازی های تولید 
و مصرف برق در اوج بار تابستان سال ۱4۰4، اجرای ۱4 مگاپروژه را 
برنامه ریزی و در دستور کار خود قرار داده است که بی تردید با توسعه 
به  استان،  برق  تولید  ظرفیت  افزایش  بر  علاوه  تجدیدپذیر  انرژی های 
کاهش وابستگی به سوخت های فسیلی و حفظ محیط زیست نیز کمک 

شایانی خواهد شد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق فارس خبرداد؛

افزایش ابتلا به کووید نسبت به آنفولانزا
۵ درصد عفونت های تنفسی سرپایی، کروناست

بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
واگیر وزارت بهداشت گفت: رصد 
نشان  بهداشت  وزارت  تنفسی  نظام 
می دهد که طی دو، سه هفته اخیر، 
آنفولانزا  به  نسبت  کووید  به  ابتلا 
می رسد  نظر  به  است.  شده  بیشتر 
تنفسی  عفونت های  درصد   ۵ تا   4

سرپایی، کووید باشد.
مدیریت  مرکز  رئیس  مرادی  قباد 
بیماری های واگیر وزارت بهداشت 
در  ایلنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در 
به  ابتلا  آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ 
تنفسی  حاد  علائم  با  کووید۱۹- 
افزایش یافته است؟ گفت: وزارت 
بهداشت یک نظام رصد عفونت های 
تنفسی دارد، این نظام رصد تنفسی 
طی دو، سه هفته اخیر نشان می دهد 
به  نسبت  کووید  به  ابتلا  که 
نظر  به  است.  شده  بیشتر  آنفولانزا 
عفونت های  درصد   ۵ تا   4 می رسد 

تنفسی سرپایی، کووید باشد. 
بیماری  این  علائم  به  اشاره  با  وی 
افزود: علائم آن خیلی شدید نیست 
و بیماری تقریباً بومی است. نه تنها 
در ایران، بلکه در دنیا به نظر می رسد 
که همین طور است؛ یعنی کووید به 
آن  از  مردم  که  نیست  شکل  آن 
عفونت  یک  بلکه  دارند،  خاطره 

تنفسی معمول بین مردم است. 
صورت  رصدهای  بیان  با  مرادی 
بهداشت  وزارت  سوی  از  گرفته 
ابتلا به کرونا  برای شناسایی موارد 
وزارت  رصدهای  طبق  گفت: 
انتشار  کووید  گفت  باید  بهداشت 
گذشته،  ماه  پنج  چهار،  در  دارد. 
تنفسی  عفونت های  اغلب  میان  در 
بیشتر  کووید  به  آنفولانزا  نسبت 

بود. 
حاضر  حال  در  اما  کرد:  اضافه  او 
آنفولانزا کمتر می شود و تا حدودی 
طبیعی  هوا،  گرمای  دلیل  به  نیز 
هوا  آنفولانزا هرچه  است. ویروس 
گرم تر شود، شرایط رشد و تکثیر و 
انتشارش کمتر می شود، اما ویروس 
کرونا در این دما هم می تواند خوب 

فعالیت کند. 
بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
تصریح  بهداشت  وزارت  واگیر 
کرونا  موارد  کمی  بنابراین  کرد: 
است.  بیشتر  سال  از  زمان  این  در 
سیستم  است  ممکن  افرادی  به 
توصیه  باشند،  داشته  ضعیف  ایمنی 
می کنیم به خصوص برای حضور در 
نکات  و  بهداشتی  آداب  تجمعات، 
تنفسی را  از عفونت های  پیشگیری 

رعایت کنند.

برسد  نتیجه  به  مذاکرات  اگر  حتی  گفت:  برق  صنعت  سندیکای  دبیر 
مشکل برق در کوتاه مدت حل نخواهد شد زیرا باید مشکل گاز، گازوئیل 

و آب و مهم تر اینکه مشکل نقدینگی حل شود.
موضوع  درباره  ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  با  در گفت وگو  مسائلی  مهدی 
کسری برق و خاموشی در کشور اظهار داشت: ما باید باور کنیم کسری 
برق داریم که می تواند ناشی از کمبود تولید، عدم توسعه شبکه، افزایش 
مصرف و یا به دلیل وجود مصرف کنندگان ناشناخته باشد، در هر حال 

آنچه مسلم است برق کم داریم و راهی جز کم مصرف کردن نیست.
مشکل کمبود برق مربوط به امروز نیست

وی با بیان اینکه مشکل کمبود برق مربوط به امروز نیست، افزود: در 
و  برق  صنعت  کلان  صحیح  مدیریت  عدم  دلیل  به  اخیر  سال  چندین 
عدم همگرایی حاکمیت در مسئله برق آب، گاز و همچنین کسری های 
اقتصادی و مالی به شرایط امروز رسیده ایم و این موضوع در کوتاه مدت 

رفع نمی شود.
بپذیریم به جای ۲۴ ساعت زمان کمتری برق داشته باشیم

نیروگاه خورشیدی  دبیر سندیکای صنعت برق گفت: اگر ما به سمت 
می رویم مسئله اصلی این نیست که بنا داریم از انرژی طبیعی استفاده و 
کربن کمتر تولید کنیم، درواقع معنا و مفهوم آن این است که سوخت 
وقتی  بنابراین  کنیم،  ایجاد  جدید  فسیلی  نیروگاه  نمی توانیم  و  نداریم 
بهینه سازی  و  نیروگاه جدید  احداث  برای  پول  نداریم،  و گازوئیل  گاز 
نیروگاه های قدیمی، توسعه شبکه و کاهش تلفات و استفاده از تکنولوژی 
جدید که دلیل آن تحریم است؛ نداریم، به دلیل باید بپذیریم در طول روز 

به جای ۲4 ساعت زمان کمتری برق داشته باشیم.
برق؛ آب را هم به چالش می کشاند

هم  نیست، آب  برق  وقتی  است که  این  مشکل  اکنون  بیان کرد:  وی 
نداریم چون پمپ قطع می شود، امروز اکثریت مردم در آپارتمان زندگی 
بنابراین وقتی برق نداریم آب، کولر و آسانسور هم نداریم و  می کنند 
پیدا  افزایش  اجتماعی  ناراحتی  است  ممکن  و  پیدا می کند  رفاه کاهش 
کند. برق نبض زندگی است وقتی این نبض درست نزند، زندگی سخت 

می شود.
جراحی عمیق لازم است

مسائلی تصریح کرد:  اکنون باید بپذیریم این فاجعه به زودی قابل ترمیم 
نیست، زخم سطحی نیست که با یک چسب ترمیم  شود به جراحی عمیق 
کنیم  قبول  باید  نمی رود،  بین  از  بزودی  هم  جراحی  آثار  و  داریم  نیاز 
امسال تابستان سختی داریم و مردم باید خود را برای این شرایط آماده 
و تمهیدات لازم را بیندیشند من توصیه می کنم برای این شرایط، بادبزن 

و آفتابه تهیه کنند.
کسری برق را باور کنیم و خودمان را با این شرایط تنظیم کنیم

 وی خاطرنشان کرد: بخشی از مشکلات برق به وزارت نیرو برمی گردد 
و بخشی به سایر نهادها از جمله بانک مرکزی، وزارت صمت، اقتصاد 
کلان و روابط بین الملل برمی گردد و تا این مسائل حل نشود این معضل 
مشکل  تابستان  در  امروز  بگیریم،  نظر  در  زندگی  مبانی  بعنوان  باید  را 
داریم و در زمستان هم به دلیل سوخت مشکل برق داریم، به نظر بنده 
باید این موضوع را بعنوان باور در زندگی بپذیریم و خود را با این شرایط 

تنظیم کنیم.
تلاش  ناترازی  رفع  برای  قطعاً  تاکید کرد:  برق  سندیکای صنعت  دبیر 
مطرح  مگاوات  هزار   ۳۰ احداث  خصوص  در  که  اعدادی  اما  می شود 
می شود قابل تحقق نیست و شاید در حد ۲ هزار مگاوات در بازه ۲ ساله 
وارد مدار شود که به تابستان امسال نمی رسد، وقتی در بهار حجم زیادی 

بی برقی داریم قطعاً در تابستان موضوع گسترده تر می شود.
مردم پیش بینی لازم را داشته باشند

وی گفت: امیدواریم مانند سال قبل ۲ ساعت قطعی داشته باشیم اما ممکن 
تابستان  بپذیریم  باید  بنابراین  باشد،  بیشتر  خاموشی  زمان  امسال  است 
باید  ندارند و  سختی پیش رو داریم، مردم چاره ای جز کاهش مصرف 

پیش بینی لازم را داشته باشند.
حل مشکل برق در گروی حل مشکل نقدینگی

در  خاموشی  روند  کاهش  بر  مذاکرات  در  توافق  تأثیر  درباره  مسائلی 
در  برق  مشکل  برسد  نتیجه  به  مذاکرات  اگر  حتی  شد:  یادآور  کشور 
کوتاه مدت حل نخواهد شد زیرا باید مشکل گاز، گازوئیل و آب و مهم تر 
اینکه مشکل نقدینگی حل شود، کسری بودجه، کمبود ارز و محدودیت 
تخصیص ارز بانک مرکزی موانع و چالش هایی هستند که در کوتاه مدت 

قابل حل نخواهد بود.

دبیر سندیکای صنعت برق:

راهی جز کاهش مصرف نیست/ مردم بادبزن و آفتابه تهیه کنند


